

Subject: Teacher-Parent Conference

Dear Parents

Greetings from Garden City British School

We would like to invite you to attend the Individual **Parent-Teacher Conference on 27th September 2022 between 5:00 pm to 7:30 pm at school**. The Principal will address the parents between 6:00 to 6:30 p.m.

These meetings are a valuable chance to meet with your child's class teacher to discuss how your child has settled in since the start of the year, review their progress, and consider next steps in their learning. All parents still need a **GREEN PASS** to enter the site for the Parent-Teacher Conference.

In order to provide parents with the most convenient time possible with their child's teachers, we use an online appointment system called CALENDLY throughout the school. This allows parents who may have several children at the school to make consecutive appointments rather than having to wait for long periods of time in between meetings. Each appointment is **10 minutes** long and we would ask all parents to keep to these timings. Parents will be receiving the appointment link next week on Tuesday 20th September 2022 on Class Dojo. All confirmation requests for appointments should be done by parents on or before Thursday 22nd September 2022.

Where possible, we encourage children in Grades 5-8 to take part in these meetings with their parents and class teacher. We kindly ask that you do not bring younger children to school or into these meetings. If you are unable to attend on one of the designated evenings, please contact your child's teacher who will arrange a zoom meeting, a mutually convenient appointment to see you between 2:30 pm to 3:30 pm.

To help us successfully plan and prepare for our parent-teacher conference and respond to your questions, we kindly ask that you complete the **survey** before Wednesday, 21st September 2022, using the link provided below.

<https://my.forms.app/calebnjoku/untitled-form>

IMPORTANT INFORMATION TO NOTE

- All scheduled appointments on these evenings are with your child's class teacher and subject teachers. They will have all the relevant information on your child's progress in all subject areas.
 - Representatives from the specialist teachers, including Arabic Languages, Art, Music and PE, will be available for appointments throughout the evening. They will be based in the dining hall and multi-purpose hall.
 - We try to support parents by providing Arabic translation where required. Should you require a translator, please indicate this on the appointment reply provided and we will try our best to facilitate this. Where possible, if you need help with translation please bring someone to assist you.
 - Parents are requested to bring in 2 passport size photos of your child and hand it over to the class teacher. If you have virtually attended the meeting, kindly ensure that passport size photos are sent through your child to the class teacher.
- Thank you for your continued support.

Warm regards,
Caroline Peel

والمعلمين

أولياء الأمور الكرام،

نهدىكم أطيب التحيات من مدرسة جاردن سيتي البريطانية. نرحب بدعوتكم لحضور اجتماع الآباء والمعلمين في 27 سبتمبر 2022 بين الساعة 5:00 مساءً وحتى 7:30 مساءً في مبنى المدرسة. سنتلقى مديرة المدرسة بأولياء الأمور للقاء خطاب تعريفي، وذلك بين الساعة 6:00 حتى 6:30 مساءً.

تعد هذه الاجتماعات فرصة ثمينة للقاء مدرسين أبنائكم، لمناقشة كيفية استقرارهم منذ بداية العام الدراسي، ومتابعة التقدم الأكاديمي، والنظر في الخطوات التالية في خطة تعلمهم. يرجى العلم بأن تصريح المرور الأخضر في برنامج الحصن إلزامياً لحضور الاجتماع والدخول إلى مبنى المدرسة.

من أجل توفير الوقت الأكثر ملاءمة لأولياء الأمور مع معلمي أبنائهم، تستخدم المدرسة نظام المواعيد عبر الإنترنت المسمى CALENDLY. يسمح هذا البرنامج للآباء الذين قد يكون لديهم أكثر من طالب في المدرسة بتحديد مواعيد متتالية بدلاً من الاضطرار إلى الانتظار لفترات طويلة بين الاجتماعات. مدة كل موعد 10 دقائق ونطلب من جميع الآباء الالتزام بهذه المواعيد. سنتلقى أولياء الأمور رابط الموعد الأسبوع المقبل يوم الثلاثاء الموافق 20 سبتمبر 2022 على كلاس دوجو. يرجى من أولياء الأمور التأكيد على المواعيد قبل يوم الخميس الموافق 22 سبتمبر 2022.

حيثما أمكن، نشجع الأطفال في الصفوف 5-8 على المشاركة في هذه الاجتماعات مع والديهم ومعلم الفصل. ونرجو من أولياء أمور الكرام حضور الاجتماع دون إحضار أبنائهم من هم أقل من الصف الخامس، إذا أمكن. وإذا كنت غير قادر على الحضور في إحدى الأمسيات المحددة، فيرجى الاتصال بمعلم ابنك الذي سيرتب اجتماعاً عبر الإنترنت عبر برنامج زوم، بين الساعة 2:30 مساءً وحتى 3:30 مساءً.

لمساعدتنا في التخطيط والتحضير لاجتماع الآباء والمعلمين بنجاح والرد على أسئلتكم، نطلب منكم التكرم بإكمال الاستبيان قبل يوم الأربعاء، 21 سبتمبر 2022، باستخدام الرابط الوارد أدناه.

<https://my.forms.app/calebnjoku/untitled-form>

معلومات مهمة يجب ملاحظتها

- جميع المواعيد المجدولة في هذه الأمسيات ستكون مع معلم الصف ومعلمي المواد الأخرى. حيث سيكون لديهم جميع المعلومات ذات الصلة عن تقدم أبنائكم في جميع المجالات الدراسية.
- سيكون معلموا المواد الأخرى بما في ذلك اللغة العربية والفنون والموسيقى والتربية البدنية، متاحين للمواعيد طوال المساء. حيث سيكون مقرهم في قاعة الطعام وقاعة متعددة الأغراض.
- نحاول دعم أولياء الأمور من خلال توفير الترجمة العربية عند الاقتضاء. إذا كنت بحاجة إلى مترجم، يرجى الإشارة إلى ذلك في الرد على الموعد المقدم وسنبذل قصارى جهدنا لتسهيل ذلك. حيثما أمكن.
- يُطلب من أولياء الأمور إحضار صورتين بحجم جواز السفر لأبنائهم وتسليمها إلى مدرس الفصل. وفي حالة عدم الحضور للاجتماع شخصياً، فيرجى التأكد من إرسال صور بحجم جواز السفر من خلال أبنائكم/ابنتكم إلى مدرس الفصل.

كل الشكر والتقدير لدعمكم المتواصل .

خالص التحيات

كارولاين بيل

مديرة